
Mailwisseling met inwoner Alblasserdam op zaterdag 21 maart 2020

College van Burgemeester en wethouders,

Hierbij wil ik het volgende probleem onder uw aandacht brengen en maak mij zorgen over het 

volgende:

In deze voor eenieder zeer ingrijpende “coronatijd”,  waarbij constant  door de deskundigen wordt 

gehamerd om voldoende afstand te houden, gebeurt in Alblasserdam het volgende:

Door meerdere kerkgenootschappen worden op de zondag en nu zelfs als op zaterdagmiddag 

kerkdiensten gehouden, waarbij grote aantallen bezoekers komen. Verspreid over meerdere zalen 

komen per  groep tot 100 personen bijeen, dus totaal misschien enkele honderden gelijk, die dicht bij 

elkaar zitten. Hierbij ontstaat grote kans om elkaar te besmetten.

Vervolgens verspreiden deze mensen zich door ons dorp, in de winkels, winkelcentrum e.d. en zijn 

daar ook weer een verspreidingsbron. Daar er in ons  dorp veel mensen van die kerkdiensten gebruik 

maken is de kans op “gemakkelijke” verspreiding zeer groot.

Naar mijn mening zijn deze groepen mensen zich daar onvoldoende van bewust en totaal 

onverantwoord. Het komt bij mij als een vorm van egoïsme.  Er zijn nu voldoende middelen, ook in 

die kerkelijke kringen, om kerkdiensten via andere media te houden.

Ik heb niets tegen kerkgangers, ben het zelf ook en luister via andere media.

Mogelijk bent u de aangewezen persoon/personen om deze mensen op hun verantwoording te 

wijzen.

Ik dank u, bij voorbaat hartelijk daarvoor. Het gaat om uw en onze gezondheid.

Met vriendelijke groet,

Na een ontvangstbevestiging kwam de volgende reactie:

Hartelijk dank voor uw snelle reactie.

Ik heb er geen enkel bezwaar tegen, dat u het bericht deelt met de gemeenteraad, met of zonder 

mijn persoonlijke gegevens.

Het is bij velen inmiddels wel ECHT duidelijk, dat we de adviezen serieus moeten nemen van de 

deskundigen.

Overigens vind ik het vreemd dat  max. 100 personen bij elkaar mogen verblijven, met voldoende 

afstand.

Ik vraag me af hoe men dat realiseert in die kerken en dan in meerdere zalen. Hoe gaat dit na afloop? 

Nog even napraten met 200?



Hopen dat de betreffende kerken hun verantwoording in deze gaan inzien. 

Er wordt dagelijks op gewezen niet in groepen bij elkaar te komen, zelfs visite ontvangen wordt 

afgeraden en wat doet men in Alblasserdam: 

Men gaat in plaats van 2 x per zondag, dat 4 x doen in kleinere groepen en nu zelfs op 

zaterdagmiddag een kerkdienst houden. 

Zeeeeer onverantwoord.

https://www.gergemalblasserdam.nl/wp-content/uploads/2020/03/Verdere-berichtgeving-

21032020.pdf, gevonden op de site van de Eben Haezerkerk.

Voor wat betreft de aantallen, verdeeld over meerdere zalen heb ik afgelopen week elders gelezen.

De zaterdagmiddagdienst trof ik aan op; Kerktijden.nl.

Bij deze wil ik nogmaals benadrukken dat ik de mensen  hun kerkdienst niet gun, maar het is alleen 

voor de gezondheid van u en ons allen.

Met vriendelijke groet,

Nog even een  aanvulling. In de laatste regel staat dat ik de mensen hun kerkdiensten niet gun.

Dit klopt niet: ik gun ze wel hun diensten, er had moeten staan: misgun. Sorry.

Antwoord namens de Burgemeester:

Waarvan akte, ik zal het zinnetje aanpassen hoor, geen probleem! De burgemeester heeft inmiddels 

al op uw mail gereageerd en meldt dat ik naast een officiële ontvangstbevestiging ook zijn antwoord 

mag doorgeven:

'Je mag zelfs melden dat de landelijke richtlijn van 100 Max geldt maar dat de burgemeesters in de 

Alblasserwaard gisteren het volgende dringende advies hebben gegeven aan de kerkbestuurders en 

predikanten: 

1. Richtlijn rond 100+ en 100- blijft formeel de handhaafbare lijn (los van Grondwettelijke 

Godsdienstvrijheid)

2. Kerken hebben aangetoond andere wegen te hebben gevonden om diensten bij het kerkvolk te 

krijgen

3. Kanteling maatschappelijk draagvlak vraagt om verstandig afschalen naar kleinere samenkomsten

4. Aanbeveling om ook in kerkverband het aantal sociale contacten te beperken 

5. Dringend advies om gelet op 1-4 de dienst online bij de mensen te brengen en in de kerk alleen 

samen te komen met predikant, organist, kerkenraad.

http://hybrid-web.global.blackspider.com/urlwrap/?q=AXicXcxLDoIwEADQIfECHoS2FBKjKxJdsnZfYChN-su00Hg-z-MdlK37l3e-w36q4P0BIPsSnWKJduaUsVPwmYJlU3Ag5PBou2EV3eXaNKDJLItB6pUdrUoJaVaOeQtrzjHdOC-lMI2k0f0JXmJ9xOgz36INak5cCim4aPnzh5CwHpHMtGaNu_G6lo1oD8HivADABhV8AT7hOvk&Z
http://hybrid-web.global.blackspider.com/urlwrap/?q=AXicXcxLDoIwEADQIfECHoS2FBKjKxJdsnZfYChN-su00Hg-z-MdlK37l3e-w36q4P0BIPsSnWKJduaUsVPwmYJlU3Ag5PBou2EV3eXaNKDJLItB6pUdrUoJaVaOeQtrzjHdOC-lMI2k0f0JXmJ9xOgz36INak5cCim4aPnzh5CwHpHMtGaNu_G6lo1oD8HivADABhV8AT7hOvk&Z


Het blijft de bevoegdheid van de kerken zelf om hierin keuzes te maken die de 100 Max grens per 

samenkomst niet te boven gaan. Alleen als nationaal wordt besloten tot verdergaande maatregelen 

kunnen we die afdwingen.'

Met vriendelijke groet,

Ingrid de Gruijter

Griffier

gemeente Alblasserdam


